
Een inreisverbod van Abu-Sitah en een ongewenstverklaring van Mohammed Khatib 
zijn de volgende stappen van escalatie van censuur. Toen wij Icke uitnodigden om te 
komen spreken, op een paar dagen na 2 jaar geleden, werd hij als Brits staatsburger 
voor 2 jaar verbannen uit de EU. Nu  heeft minister Faber het voornemen dat met 
nogmaals 2 jaar te verlengen.

De vragen die wij kregen toen wij hem destijds uitnodigden: 
 Waarom heb je hem dan ook uitgenodigd? 
 Je wist toch dat hij omstreden was? 
 Of: Geloof jij dan ook dat de wereld wordt geregeerd door reptilians? 
 Of: Weet je wel dat hij antisemiet is?

Inmiddels zijn we aan aantal jaren en procedures verder, maar is het belangrijk om te 
reflecteren op waarom we überhaupt samenkwamen in november 2022. De 
covidmaatregelen waren immers al een paar maanden afgeschaft. 

In februari 2022 ontstond er een oorlog in Oekraïne, of eigenlijk escaleerde een 
burgeroorlog naar een internationaal conflict, want in plaats van diplomatie te 
betrachten, heeft de NAVO er alles aan gedaan om die burgeroorlog aan te wakkeren 
en om Rusland te strikken in een nieuw Afghanistan.

Eind september 2022 werd door de VS en zijn vazallen een ongekende terreuraanslag 
gepleegd op de Duitse, tevens Nederlandse pijpleidingen Nord Stream 1 en 2 die 
goedkoop aardgas, essentieel voor de Europese economie, van Rusland naar 
Duitsland transporteerden.

Daarmee begonnen wij als Nederlandse bevolking de effecten van deze oorlog te 
voelen: torenhoge energieprijzen en koude huizen waren het gevolg. Terecht dat 
binnen Samen voor Nederland werd besloten dat Vrede het volgende thema was naast 
Vrijheid waar we de 2,5 jaar daarvoor vrijwel wekelijks op de barricaden stonden.

Icke doet al decennia onderzoek naar de macht achter de macht en is fel anti-oorlog. 
Hij sprak zich vanaf het begin van het coronabedrog uit tegen de sturende hand, die 
we inmiddels in Nederland als de NCTV kennen. Een logische keuze dus om deze 
erudiete en welbespraakte man uit te nodigen.

Is hij antisemiet? Nee, maar zoals zovelen die zich uitspreken tegen de macht, werd 
hij op ongewoon smerige wijze door politiek Nederland aangevallen en belasterd. 
Gelooft hij in reptilians? Nou en? Alsof men alleen maar zou mogen spreken als alle 
denkbeelden zijn gefactcheckt en aansluiten bij de ‘wetenschappelijke consensus’. 
Die ridiculisering en dat guilty by association zijn belangrijke wapens van de macht 
om mensen de mond te snoeren.



Dat het niet zou blijven bij Icke was voor ons een gegeven. Een radicaal regime dat 
overheidsextremisme als vehikel heeft, zal niks onbenut laten om zijn macht uit te 
breiden. De FVD wordt verketterd omdat zij oproept tot diplomatie, Orban wordt met 
Hongarije bijna uit de EU gegooid en Fico uit Slowakije werd slachtoffer van een 
liquidatiepoging. De boodschap is duidelijk: Wilders is nu pro-Oekraïne.

Het is een rare tijd waarin vrede radicaal is en oorlog het moreel juiste.

Assange is vrij, maar de prijs was hoog. Hij moest schuld bekennen om ooit nog zijn 
vrouw en kind te kunnen omhelzen. Deze afgedwongen bekentenis laat zien wat het 
Westen is geworden. De klokkenluider die opmerkt dat mensen helemaal geen oorlog 
willen maar er in gelogen moeten worden, wordt jarenlang zonder proces opgesloten 
in de hoop dat men hem vergeet. 

Dat liep anders, wij vergaten hem niet. En in plaats van dat wij vrezen voor eenzelfde 
lot, hoop ik dat iedereen hier het als een bijna heilige taak ziet om zijn boodschap 
voort te zetten, want leugens leiden tot oorlog en waarheid leidt tot vrede.

Velen hier zien in de BRICS en in het bijzonder in Putin een alternatief voor de 
westerse hegemonie. Putin komt op voor gezond verstand, voor familiewaarden, voor 
de cultuur, maar realiseer je dat met de blik niet langer op het Westen, maar op het 
Oosten en de Global South, Rusland ook afscheid neemt van de verlichting. 
Daarnaast werd in de recente bijeenkomst in Kazan door Ramaphosa, de Zuid-
Afrikaanse president, uitgesproken dat de BRICS zich committeert aan de 
klimaatdoelen van 2030 en de SDG’s.

De globalisten, zoals de kwaadaardige elite zichzelf liever noemt, willen ook af van 
de westerse hegemonie, of beter, ze willen af van de westerse waarden en ethiek die 
zich vooral in de verlichting ontwikkelden.

De verlichting was een westerse revolutie die ‘The age of reason’ werd genoemd. Het 
was de eeuw van de Franse en de Amerikaanse Revolutie. Van “Liberté, égalité, 
fraternité”  of “het streven naar een rationele en universele moraal, geldig voor het 
handelen van alle mensen op aarde en onafhankelijk van een godsdienst”. 

Deze idealen zijn het best samengevat in:
“We hold these truths to be self-evident, that all men are created equal, that 
they are endowed by their Creator with certain unalienable Rights, that among  
these are Life, Liberty and the pursuit of Happiness.”

Dit is het hoogtepunt van wat de mens in zijn bestaan heeft voortgebracht aan ethiek. 
In één zin de fundamentele mensenrechten garanderen van gelijkheid, 
godsdienstvrijheid, vrijheid, leven en zelfbeschikking. Maar het belangrijkste zit in 
het gedeelte unalienable, onvervreemdbaar, waarmee zoveel wordt gezegd als: de 
overheid is geen meester en kan deze rechten niet gunnen of afnemen.



We hebben gezien hoe overheden tijdens een crisis of een oorlog de verlichting 
schorsen. Daarom staan wij hier voor vrede en voor universele mensenrechten. 

Met een BRICS of Putin aan de macht ben ik bang dat we hier niet veel van terug 
zullen zien, maar met de globalisten aan de macht weten we dat zij deze rechten en 
idealen af willen schaffen

Hetzelfde geldt voor de presidentsverkiezingen in de VS. Harris en Walz zijn de 
ideale trekpoppen voor de war machine en het globalisme, en zijn een zekere ramp 
voor onze manier van leven. Trump, Kennedy, Carlson, Vance en Gabbard zullen dat 
ongetwijfeld beter doen, maar het imperialisme van de VS en de NAVO stopt niet 
vanzelf. Zij zullen vrede brengen in Oekraïne en misschien zelfs in Palestina, maar ze 
zullen de pijlen richten op Iran en China.

Sommigen staan hier voor Rusland of voor Palestina, anderen zijn juist fel pro-
Oekraïne of pro-Israel. De polarisatie neemt toe en de elite spint er garen bij. Wat ik 
van jullie vraag is of je het op kan brengen om een stap terug te doen en niet een 
partij te kiezen, maar te kiezen voor vrede. Hoe langer het duurt, hoe meer kinderen 
wees worden, hoe meer moeders hun zonen begraven, hoe meer mannen zonder arm 
of been door het leven moeten gaan. Er is geen goede oorlog, er is geen rechtvaardige 
oorlog, er is alleen maar zinloos sterven in de modder, onherkenbare verminking, 
onherstelbare vernietiging en heel veel leed en verdriet. 

Ik denk dat de EU, de NAVO, het Biden/Harris-regime en Netanyahu een existentiële 
bedreiging zijn voor de vrede en op korte termijn voor de westerse waarden. 
Maar Trump en Putin zijn niet onze redders, dat zijn wij zelf, omdat wij ons 
uitspreken en gebruik maken van de rechten die wij nog hebben, omdat ergens anders 
ter wereld dat niet meer kan, omdat wij niet wegkijken, niet zwijgen en heel goed 
weten wat fout is en wat er goed is, en wij de elite waarschuwen: niet in onze naam, 
niet met ons geld, niet met onze levens. Wij staan het niet toe, wij zijn vrij en zijn met 
niemand vijand. Wij willen vrede, liefde en waarheid.


